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Taula rodona sobre l'ampliació de sòl
industrial al Bages, al Casino
TEMES DEL POU.Â Â El dia 6 de marÃ§ es va fer una taula rodona, dins del cicle "Temes del Pou",
a la Sala d'Actes del Centre Cultural el Casino, sobre el tema "AmpliaciÃ³ de sÃ²l industrial
al Bages".

Hi van intervenir Ignasi Cebrian, naturalista i membre de Meandre, que va explicar la posició de
les entitats ecologistes davant els possibles increments de sòl industrial a la comarca, i Isabel
Ledesma, cap tècnica de l'àrea de Desenvolupament del Consell Comarcal del Bages, que va
detallar les accions que duu a terme el Consell en política industrial i la situació actual del sòl
industrial al Bages. En el mateix acte es va presentar el número de març de la revista El Pou de
la gallina, que analitza la necessitat de fer compatible la necessitat de sòl industrial amb la
defensa del medi natural. D'altra banda, el personatge entrevistat a fons és Adam Majó, actual
director de l'Oficina de Drets Civils i Polítics de la Generalitat.
 
La situació privilegiada, en un eix de comunicacions al centre de la geografia catalana, fa de
la comarca un pol d'atracció econòmica indiscutible. Una realitat que topa molt sovint, amb
els defensors del medi natural i paisatgístic. El debat està servit. L'equilibri sembla que es
troba en la construcció del consens a partir d'un ens de gestió global d'abast supramunicipal.  
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